

م ونتیس وري عمال Montessori Omaņ

Registration Forms



Child Registration Form

Full Name:					
Date of Birth: /	/ Deplay	ace Of Birth:			Sex: M/F
Siblings and their aages:			Rank	ting:	
Nationality:		Term of entry	y :		
School previously attended:			Dura	tion:	
Spoken languages:					
P.O Box:	Postal code:			Area:	
Way No:	House No:		Area:		
Father's Name:					
Employer:		Occupatio	n:		
Telephone: Mob:			Off:		
Email Address:					
Mother's Name:					
Employer:		Occupation	n:		
Telephone: Mob:			Off:		
Email Address:					
Emergency contact:		Relat	ion:		
Telephone:					



Persons authorized to pick up your child:

		Relation:	Tel:	
		Relation:	Tel:	
		Medical Information	on:	
Cl	hild's Full Name			
	Family Doctor			
D	octor's Phone #			
	Health Card			
Ļ	Hospital / Clinic			
	103pitar/ Cirric			
Any Does y	y Known Allergies your child suffer fror	n any medical condition that we		
Any Does y For ex	y Known Allergies your child suffer fron ample; Asthma, Epil		nditions that requ	iires medicatio
Any Does y For ex	y Known Allergies your child suffer fron ample; Asthma, Epil	epsy, Diabetes or any other con	nditions that requ	iires medicatio
Any Does y For ex Has yo	y Known Allergies your child suffer fron ample; Asthma, Epil	epsy, Diabetes or any other con	nditions that requ	iires medicatio
Any Does y For ex Gern Whoo	y Known Allergies your child suffer from ample; Asthma, Epil our child suffered an	y of the following illness? If so, p	nditions that requ	iires medicatio
Any Does y For ex Gern Whoo	y Known Allergies your child suffer from cample; Asthma, Epil our child suffered an	y of the following illness? If so, p Measles Dysentery	nditions that requ	iires medicatio



Acceptance	of	children	in	Montessori	Oman	is	strictly	subject	to	the
following ter	ms	and cond	ditic	ons:						

- Fees should be paid within the first week of school term.
- Fees will not be refunded in case of absence or withdrawal.
- Montessori Oman reserves the right to dismiss your child from the school at its discretion.
- Montessori Oman pledges to take all necessary measures to protect their students and staff.

Signature:	Date:	



Fee Structure Form

استمارة الرسوم الدراسية

Tuition fees 1st Semester			الرسوم الدراسية للفصل الأول		
Grade	Amount	OMR	الصف المبلغ		
Nursery and Kindergarten Special needs classroom		1205 1450	الحضانة والروضة صف التربية الخاصة		
Tuition fees 2nd Semester			الرسوم الدراسية للفصل الثاني		
Grade	Amount	OMR	الصف المبلغ		
Nursery and Kindergarten Special needs classroom		1205 1450	- الحضانة والروضة صف التربية الخاصة		
Fixed Charges for 2 Semesters			المستحقات الثابتة للفصلين		
Registration Fee		100	رسوم التسجيل		
Payment Methods			أساليب الدفع		
We accept 3 payment installments por Deadlines for the installments will be constant with power than the power than the po			يتم الدفع على قسطين لكل فصل. سيتم الاعلان عن المواعيد للأقساط مع اقتراب الفصل الدراسي		
as we near the new semester Post-dated cheques are the only form of payment if tuition is paid in further installments. A surcharge of R.O.20 will be applied if the fees remain unpaid one calendar month after the due date. The charge will be levied monthly.			في حالة الطلب لدفع الرسوم الدراسية بأقساط إضافية بشيكات مؤجلة. في حالة عدم دفع الرسوم في الموعد المحدد، ستضاف رسوم إضافية بقيمة 20 ر.ع لكل شهر بعد شهر واحد من تاريخ استحقاقها.		
Payment Terms and Condition			شروط الدفع		
Registration Fee is non-refundable			رسوم التسجيل غير قابلة للاسترداد		
The school exempts siblings from the re if attending school within the same acad	_		يعفى الأخوة من دفع رسوم التسجيل في حال التحاقهم بالمدرسة في العام الدراسي ذاته.		
Student's registration will not be completed until all financial dues are settled. Pertinent authorities shall be notified in such instances.			لن تتمكن الإدارة من إستكمال إجراءات تسجيل الطالب حتى يتم تسوية جميع المستحقات المالية. وفي هذه الحاالت سيتم إخطار السلطات المعنية بهذا الشأن.		
Payments can be made once either in cash, through credit card, or current dated cheque payable to National Nursery Montessori or online transfer to account No. 0423- 01000139-002-5 Bank Muscat.			يمكن سداد رسوم الفصل الدراسي إما نقدا أو عن طريق بطاقة الائتمان، أو شيك بتاريخه لصالح الحضانة الوطنية مونتيسوري، أو عن طريق التحويل المباشر على الحساب رقم: 0423-01000139-2423 بنك مسقط		
In case of online transfer payment, receipt copy needs to be sent on the school mobile 95479538			في حال سداد الرسوم عن طريق التحويل المباشر لحساب المدرسة، يتعين على ولي الأمر ارسال صورة من ايصال التحويل على نقال المدرسة: 95479538		
School fees will not be refunded in absence or withdrawal. If any decision is official authorities to close preschools circumstances parents will be refur remaining tuition.	taken by for any		لن ترد الرسوم الدراسية في حال الغياب أو الانسحاب من المدرسة. في حال صدور قرار من الجهات الرسمية في السلطنة بإغلاق أو تعليق المدارس لظروف استثنائية يسترجع المبلغ المتبقي بشكل كامل		
Child's Name:			Parent's Name:		
Date:			Signature:		



Terms & Conditions

الشروط واللوائح التنظيمية

Acceptance of children in Montessori Oman is strictly subject to agreement of the following terms and conditions:

- In addition, we reserve the right to dismiss your child from school in instances of gross misconduct or behaviors that violate school principals from the child or the parents. In addition, child protective laws require the school to report such incidents to pertinent government authorities.
- Single Parents registering their child need to provide an official letter from the concerned authorities stating the custody rights of that parent.
- Parents must inform school admin if their child is chronically or temporarily on medication during the school year. The school will not be held responsible for any health emergencies not previously disclosed by the parents.
- The school requires all parents to provide accurate and up to date personal information of the child and carers. The school must be immediately notified of any changes occurring during the academic year.
- The school must be kept up-to-date of the identity of the persons collecting the child.
 Prior notice is required if there is a change in the information above. In these instances, the school will only release your child into their care after checking with the parent.
- Montessori Oman reserve the right to vary the terms and conditions contained in this Agreement.

يتم قبول طفلكم في مونتيسوري عمان يتم شريطة الاتفاق على الشروط والأحكام الواردة في هذه الاتفاقية:

- تحتفظ مونتيسوري عمان الحق في إيقاف طفلكم من الاستمرار في الحصول على الخدمة الدراسية في حالات الاساءة في السلوكيات الوخيمة التي تنتهك مبادئ المدرسة سواء ان كانت من الطفل أو الوالدين. وفي هذه الحالة مونتيسوري عمان ليست مسؤولة عن استرداد أي رسوم. بالإضافة إلى ذلك، تتطلب قوانين حماية الطفل من المدرسة الإبلاغ عن مثل هذه الحوادث للوازرة المعنية بهذا الشأن.
 - في حال تسجيل الطفل بواسطة الأسرة أحادية الحضانة، يتوجب تقديم بيان رسمي من السلطات المعنية توثق حق الحضانة التابعة لولي األمر القائم بالتسجيل.
 - يتوجب على أولياء الأمور إبلاغ الإدارة المدرسية في حالة تناول طفلهم أدوية مزمنة أو مؤقتة خلال العام الدراسي . المدرسة غير مسؤولة عن أي حالت صحية طارئة لم يتم الإفصاح عنها مسبقا من قبل الوالدين وتوثيقها في استمارة التسجيل.
 - تطلب المدرسة من جميع أولياء الأمور تقديم معلومات شخصية دقيقة ومستحدثة عن الطفل ومقدمي الرعاية. على أولياء الأمور إخطار المدرسة فور حدوث أى تغييرات تطرأ خلال العام الدراسي.
 - على أولياء الأمور اخطار المدرسة ب هوية الأشخاص الذين سيتولون عملية أخذ وجلب الطفل من وللمدرسة. على أولياء الأمور إشعار المدرسة مسبقا في حالة حدوث أي تغيير في المعلومات المذكورة أعلاه. لن يتم تسليم الطفل إلى الشخص الجديد الا بعد التحقق مع ولى االمر.
- تحتفظ مونتيسوري عمان الحق في تعديل الشروط والأحكام الواردة في هذه الاتفاقية حسب ما تراه مناسبا مع الأوضاع السارية.

Š	عدسب مع الوصوع المدرية،
have read and agreed to the school terms and conditions as it may deem fit with the current situation.	لقد قرأت ووافقت على بنود وشروط هذه االتفاقية.
Name of parent:	اسم ولي الأمر:
Child's Name:	اسم الطفل:
Date:	التاريخ:
Parent's signature:	التوقيع:



Documents Required

المستندات المطلوبة

Dear Parents,

Welcome to Montessori Oman. To ensure a place secured for your child, we request that the following documents are received by the school administration prior to the academic year 2022-2023:

- A completed and signed Registration Form
- A Signed Terms and Condition Form
- Father's and Mother's ID card & Passport copies (Omani)
- Front Passport page and Visa Page copies of the child and Parent (Non-Omani)
- Registration Fee of R.O. 100 (non-refundable).
- The child's Birth certificate attested from your country of origin's Embassy or from the Ministry of Foreign Affair in Oman.
- A Copy of the child's Immunization card
- 4 passport size photos of the child

أولياء الأمور الكرام،

نرحب بكم في مونتيسوري عمان. لضمان حجز لطفلك نود منكم استكمال الإجراءات والمستندات المطلوبة لتسجيل طفلكم قبل بداية العام الدراسي 2023-2023 :

- استمارة تسجيل مكملة وموقعة
- الموافقة على الشروط واللوائح التنظيمية للحضانة
 - نسخة من البطاقة المدنية للوالدين
 - نسخمة من الجواز السفر للوالدين و الطفل
- رسوم التسجيل 100 ريال عماني (غير قابلة للاسترداد)
 - نسخة من شهادة ميلاد الطفل وبطاقة التطعيم
- نسخة من أن تكون شهادة الميلاد معتمدة من سفارة بلد الأصل أو من الوزارة الخارجية
 العمانية أو سفارة سلطنة عمان في بلده (لغير العمانيين)
 - نسخة من واجهة الصفحة الأولى وصفحة التأشيرة لجواز سفر الوالدين (لغير العمانيين)
 - 4 صور شمسية للطفل